

PENGISYTIHARAN KELAKUAN YANG TIDAK WAJAR

Kepada:

Pengerusi Lembaga Pengarah

Lot 6, Jalan Teknologi
3/6, Taman Sains
Selangor 1, Kota
Damansara,
47810 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia.

Butir-Butir Peribadi Pemberi Maklumat:

Nama		
Jawatan		
No. Kad Pengenalan		
E-mel		
Telefon Bimbit		
Apakah kejadian atau isu yang ingin anda ketengahkan? Cth Monetari, gangguan, keselamatan dll	Monetari	
	Gangguan	
	Penipuan, Rasuah, Pecah Amanah dll	
	Lain-lain (Sila nyatakan)	
Apakah Insiden atau Isu yang ingin disampaikan (Terangkan secara ringkas Insiden atau Isu)		
Di manakah insiden atau isu yang didakwa berlaku?		
Bilakah insiden atau isu yang didakwa berlaku?		
Mengapakah anda fikir insiden atau isu yang didakwa ini berlaku?		
Bagaimanakah insiden atau isu yang didakwa ini berlaku?		

PENGISYTIHARAN KELAKUAN YANG TIDAK WAJAR

Sila kenal pasti orang yang terlibat dalam perkara yang tidak beretika atau menyalahi undang-undang Kejadian/kelakuan:	Nama: Jawatan:
Jika insiden ini melibatkan wang, bolehkah anda menganggarkan jumlah wang yang terlibat?	Ya/Tidak. Jika ya, sila anggarkan jumlah wang yang terlibat
Bagaimana anda menyedari kejadian ini?	
Adakah anda mengesyaki orang lain terlibat?	Ya / Tidak
Adakah anda mengesyaki pihak pengurusan terlibat?	Ya / Tidak
Adakah anda telah memberitahu penyelia atau pengurusan?	Ya / Tidak
Bolehkah anda mengenal pasti saksi lain?	Ya / Tidak
Nama: Jawatan: Telefon Bimbit:	
Pernahkah anda membincangkan insiden yang didakwa ini dengan sesiapa?	Ya / Tidak
Nama: Jawatan: Telefon Bimbit:	

Sila sertakan sebarang maklumat lain / Bukti (cth dokumen, gambar dll)

Pengisytiharan

Saya dengan ini mengisytiharkan bahawa semua maklumat yang diberikan di sini adalah dibuat secara sukarela dan benar sepanjang pengetahuan saya dan bebas daripada sebarang niat jahat.

Saya akui bahawa JF TECHNOLOGY BHD & it's subsidiaries (JF MICROTECHNOLOGY SDN BHD, J FOONG TECHNOLOGIES SDN BHD & JF INTERNATIONAL SDN BHD) mempunyai hak untuk menggunakan maklumat dan bahan yang disediakan dengan ketat untuk tujuan bertindak ke atas pendedahan ini.